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Helyben

Tisztelt Elnök Úr !

A Házszabály 91 . § alapján írásbeli választ igényl ő kérdést kívánok feltenni Dr. Fazekas Sándor
Vidékfejlesztési Miniszter Úrhoz:

„A poHenriadó-parlagfűriadó elrendelésérő l . . . 3.”
címmel.

Tisztelt Miniszter Úr!

Köszönettel vettem „A pollenriadó-parlagfűriadó elrendelésérő l . . . 2."című írásbeli kérdésemre
adott válaszát, melyben újra csak a mellébeszélés folyik a „felelős” minisztérium részéről. ön
Miniszter Ur, folyamatosan jogszabályok mögé bújik és azokra hivatkozva megállapítja, hogy jog i
értelemben nem beszélhetünk katasztrófáról . Hadd kérdezzem meg önt, Tisztelt Miniszter Ur ,
akkor minek nevezné azt a helyzetet, mikor a magyar társadalom ötöde szenved a parlagf ű
pollenjétől, mely helyzet évről-évre romlik. Nem gondolja-e, hogy ha eddig jogszabályokr a
hivatkozva nem értek el megoldást, valamit változtatni kellene a hozzáállásukon ?

Továbbá, minekután konkrét választ nem kaptam, így újból kérdezem önt :

- Amennyiben önök szerint nem állapítható meg a katasztrófa ténye, akkor milyen megoldást
látnak abban az esetben, amikor Magyarország számos pontján a parlagfű-pollen
égbekiáltóan magas koncentrációja következtében, 2 millió ember életkörülményei
nagymértékben romlanak? Milyen megoldást látnak az említett probléma kezelésére ?

- Ön szerint, hogyan lehet fokozottabban felhívni a lakosság figyelmét a veszélyre?

Várom megtisztelő válaszát!

Írásbeli választ igénylő kérdés

Budapest, 2012 . január 9 .

Dr. Oláh Lajos
országgyűlési képviselő
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